
Statutární město Brno, městská část Brno-Útěchov 

Zastupitelstvo městské části Brno-Útěchov 

 

Zápis ze zasedání ZMČ Brno-Útěchov, konaného dne 13. září 2023 

ve sportovním centru MČ Brno-Útěchov, Adamovská 26, 644 00 Brno 

 

Navržený program: 

 

 1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 

 4. Žádost obyvatel ulice Sojčí o odstranění sběrných nádob na tříděný odpad a o zajištění zimní  

    údržby komunikace 

 5. Rozpočtová opatření č. 7/2023 a 8/2023 

 6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu městské části na roky 2025-2029  

 7. Výběr nejvhodnější nabídky na zimní údržbu komunikací 

 8. Návrh vyhlášky o místních poplatcích 

 9. Žádost o dotaci na rekonstrukci požární zbrojnice Brno-Útěchov 

10. Zápis ze zasedání finančního výboru 

11. Plnění úkolů 

12. Různé, diskuse, závěr 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele 

 

Zasedání ZMČ zahájil a řídil starosta městské části Brno-Útěchov PhDr. Zdeněk Drahoš. 

 

Zahájení v 17.05 hodin. 

 

Při zahájení přítomno 6 členů ZMČ. 

 

Omluven p. Karel Koch. 

 

Zastupitelstvo je schopno se usnášet. 

 

Přítomen tajemník ÚMČ Brno-Útěchov PaedDr. Ladislav Filipi. 

 

Zapisovatelem určil starosta tajemníka PaedDr. Ladislava Filipiho. 

 

 

 

 

 



2. Volba ověřovatelů zápisu 

 

Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., navrhl jako ověřovatele zápisu sebe. 

Starosta navrhl jako ověřovatelku zápisu JUDr. Šárku Cechovou. 

RNDr. Luděk Zahradníček navrhl jako ověřovatelku zápisu Mgr. Hanu Krivdovou. 

 

Hlasování: 

Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D. 

přítomno 6 členů, pro 2, proti 0, zdrželi se 4 

 

JUDr. Šárka Cechová 

přítomno 6 členů, pro 4, proti 0, zdrželi se 2 

 

Mgr. Hana Krivdová 

přítomno 6 členů, pro 4, proti 0, zdrželi se 2 

 

Ověřovatelkami zápisu byly zvoleny JUDr. Šárka Cechová a Mgr. Hana Krivdová. 

 
 

3. Schválení programu 

 

Navržený program: 

 

 1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 

 4. Žádost obyvatel ulice Sojčí o odstranění sběrných nádob na tříděný odpad a o zajištění zimní  

    údržby komunikace 

 5. Rozpočtová opatření č. 7/2023 a 8/2023 

 6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu městské části na roky 2025-2029  

 7. Výběr nejvhodnější nabídky na zimní údržbu komunikací 

 8. Návrh vyhlášky o místních poplatcích 

 9. Žádost o dotaci na rekonstrukci požární zbrojnice Brno-Útěchov 

10. Zápis ze zasedání finančního výboru 

11. Plnění úkolů 

12. Různé, diskuse, závěr 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

Schválený program: 

 

 1. Zahájení, určení zapisovatele 

 2. Volba ověřovatelů zápisu 

 3. Schválení programu 



 4. Žádost obyvatel ulice Sojčí o odstranění sběrných nádob na tříděný odpad a o zajištění zimní  

    údržby komunikace 

 5. Rozpočtová opatření č. 7/2023 a 8/2023 

 6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu městské části na roky 2025-2029  

 7. Výběr nejvhodnější nabídky na zimní údržbu komunikací 

 8. Návrh vyhlášky o místních poplatcích 

 9. Žádost o dotaci na rekonstrukci požární zbrojnice Brno-Útěchov 

10. Zápis ze zasedání finančního výboru 

11. Plnění úkolů 

12. Různé, diskuse, závěr 

 

4. Žádost obyvatel ulice Sojčí o odstranění sběrných nádob na tříděný odpad a o zajištění 

zimní údržby komunikace 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

V rozpravě vystoupil doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D. Uvedl, že podněty k tomuto bodu 

zasedání ZMČ rozeslal již předem (viz příloha), nyní je stručně zrekapituloval a dodal, že jej 

překvapilo, že ulice Ve Vilkách dosud není předena na město Brno. Zdůraznil, že souhlasí s tím, 

aby městská část udržovala i soukromé účelové komunikace, neboť se jedná o službu občanům 

městské části, kteří zde stejně jako jiní žijí a odvádějí příslušné daně. 

 

Na dotazy a připomínky odpověděl starosta. Uvedl, že komunikace v ulici Ve Vilkách je 

udržována již od roku 1998, není do ní omezen vjezd, je pouze označena jako obytná zóna. 

Údržba účelových komunikací, které nejsou v majetku města, je celoměstským problémem, 

jednotlivé městské části k této záležitosti přistupují odlišně. Odbor dopravy Magistrátu města 

Brna proto zvažuje připravit návrh jednotného řešení údržby soukromých účelových 

komunikací v celém městě. Tento návrh by měl být též projednán s městskými částmi. 

Výsledek lze očekávat v příštím roce. V případě ulice Ve Vilkách městská část také provádí 

účetní odpisy sítí, které se zde nacházejí. 

V případě ulice Rozcestí je komplikací závora, jíž je tato ulice uzavřena. Vzhledem k tomu, že 

zimní údržba probíhá i v noci, bude třeba vyřešit otevírání závory. Další potíž představuje zdejší 

dlažba, která je kluzká, a tedy nebezpečná pro techniku zajišťující zimní údržbu. Možnost 

zajíždět do zmíněné ulice je tedy třeba projednat s dodavatelem zimní údržby.  

V případě ulice Sojčí vyvstává potíž, kam odhrnovat sníh - na ulici Adamovskou jej hrnout 

nelze. Komunikaci v této ulici městská část nikdy neudržovala. 

V ulici U Kněží hory se provádí jen posyp, neboť také není kam hrnout sníh. 

 

Finanční nárust při zařazení komunikací v ulicích Sojčí a Rozcestí činí přibližně 45 000 Kč. 

 

Starosta uzavřel, že se obrátil na Majetkový odbor Magistrátu města Brna a spolu 

s tajemníkem úřadu na Odbor dopravy Magistrátu města Brna s žádostí o stanovisko k údržbě 

soukromých účelových komunikací. Po jejich vyjádření bude možné do přijetí celoměstského 

řešení dočasně řešit zimní údržbu těchto komunikací. 



 

Doc. JUDr. Zdeněk Dufek, Ph.D., se otázal, co brání převodu komunikace v ulici ve Vilkách do 

majetku města Brna. 

 

Starosta odpověděl, že v takových případech se jedná o důvody ekonomické, neboť předávající 

musí z tohoto převodu zaplatit daň. Druhým důvodem často bývá skutečnost, že se město 

brání přebírat takové komunikace kvůli jejich technickému stavu. 

 

Starosta dále přešel k požadavku obyvatel ulice Sojčí odstranit nádoby na tříděný odpad, 

umístěné na rohu této ulice při ulici Adamovské. Vysvětlil, že v minulém volebním období zde 

byly tyto nádoby umístěny na základě požadavku tehdejší zastupitelky Mgr. Kláry Pelánkové 

doplnit v městské části v dané oblasti nádoby na tříděný odpad. Bohužel kolem nich 

opakovaně vzniká nepořádek. Starosta proto přislíbil jejich odstranění do 30 dnů – nejdříve se 

pokusí prověřit, zda by se nenašlo jiné místo vhodné pro jejich umístění. 

 

RNDr. Luděk Zahradníček uvedl, že jej potěšily nádoby na tříděný odpad na rohu ulice Sojčí, 

uznal však, že toto místo není vhodné, a otázal se přítomných občanů, zda neví o jiném místě, 

kam by se daly postavit. Doplnil, že kontejner na plasty je trvale přeplněný a navrhl doplnit 

sem další takový kontejner. Nemusí tam však být kontejner na bioodpad.  

 

Přítomní občané odmítli doplnění dalšího kontejneru na plasty a jako vhodné místo navrhli 

zadní část parkoviště za bývalou restaurací Za Sedmero. Starosta upozornil, že se též jedná o 

soukromý pozemek jako v případě ulice Sojčí. 

 

Občan městské části P. O. navrhl požádat město Brno o dotaci na podzemní kontejnery na 

odpad – takové již ve městě jsou. Tyto kontejnery mají dosti velkou kapacitu. Starosta 

odpověděl, že je možné zřizovat je pouze na městských pozemcích, což v případě naší městské 

části představuje zásadní potíž, v úvahu je třeba také vzít, že na financování jejich výstavby se 

musí městská část podílet několika sty tisíci korunami. 

 

Doc. JUDr. Zdeněk Dufek, Ph.D., předložil návrh nového usnesení k tomuto bodu, týkající se 

zimní údržby komunikací. JUDr. Šárka Cechová upřesnila, že je třeba hlasovat i o odstranění 

nádob na tříděný odpad z ulice Sojčí. 

 

Navržené usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov  

a) schvaluje/neschvaluje odstranění nádob na tříděný odpad z ulice Sojčí 

 

b) schvaluje/neschvaluje zahrnutí komunikace v ulici Sojčí do zimní údržby komunikací 

 

 

 

ukládá starostovi realizaci usnesení  

 



termín: do 31. 10. 2023 

odpovídá: starosta 

úkol č. 4/13. 9. 2023 

 

Nové usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

a) schvaluje odstranění nádob na tříděný odpad z ulice Sojčí 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

b) bere na vědomí podněty občanů ulice Sojčí a Rozcestí ve věci zimní údržby komunikací 

      

     bere na vědomí, že starosta požádal o právní analýzu možností provádění zimní údržby na  

     soukromých komunikacích  

 

ukládá starostovi dopovědět občanům na jejich podnět v tom smyslu, že jejich požadavek 

bude řešen na základě výsledků právní analýzy 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

5. Rozpočtové opatření č. 7/2023 a 8/2023 

 

Zprávu zpracovala účetní Jitka Koldovská a předkládá starosta. 

 

V rozpravě vystoupil doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D. Zeptal se, proč se v rozpočtovém 

opatření č. 8/2023 zvyšuje částka na zimní údržbu komunikací. 

Starosta odpověděl, že se jedná o zvýšení do budoucna – na zimní údržbu na konci letošního 

roku na základě výběru nového dodavatele.  

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

bere na vědomí rozpočtové opatření č. 7/2023  

 
schvaluje rozpočtové opatření č. 8/2023 
 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

 

 

 



6. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu městské části na roky 2025-2029 

 

Zprávu zpracovali účetní Jitka Koldovská a tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá 

starosta. 

 

Starosta bod stručně uvedl a sdělil, že finanční výbor tento výhled projednal a doporučil jej 

schválit. 

 

V rozpravě vystoupil doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D. Konstatoval, že tento výhled je do 

značné míry formalitou. Připomněl však, že městská část připravuje dvě velké investiční akce 

– výstavbu nové radnice a rekonstrukci požární zbrojnice. Na tyto akce však není ve výhledu 

pamatováno. 

Starosta odpověděl, že zatím nevíme, zda se investiční akce uskuteční – a kdy. V každém 

případě to bude v kombinaci s dotačními tituly, které do střednědobého rozpočtového 

výhledu na 5 let nepatří. 

 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

schvaluje návrh střednědobého výhledu rozpočtu městské části Brno-Útěchov na roky 2025-

2029 

 

ukládá tajemníkovi zajistit zveřejnění schváleného výhledu na úřední desce a jeho předání 

Odboru rozpočtu a financování MMB 

 

termín: do 30. 9. 2023 

odpovídá: tajemník 

úkol č. 6/13. 9. 2023 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 4, proti 0, zdrželi se 2. 

  

 

7. Výběr nejvhodnější nabídky na zimní údržbu komunkací 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

a) schvaluje jako nejvhodnější nabídku na plnění zakázky „Zimní údržba komunikací v MČ 

Brno-Útěchov“ nabídku předloženou dodavatelem Služby Minks, s. r. o., Terezy Novákové 64, 

621 00 Brno, IČ 29361796 

 



b) schvaluje uzavření smlouvy na plnění zakázky „Zimní údržba komunikací v MČ Brno-

Útěchov“ na dobu dvou let s dodavatelkou Jindřiškou Pelantovou, 675 41 Nové Syrovice 216, 

IČ 74789155, jestliže dodavatel, který předložil nejvhodnější nabídku, odmítne uzavřít 

smlouvu 

pověřuje starostu podpisem smlouvy s uvedenými dodavateli dle stanoveného pořadí 

 

termín: do 31. 10. 2023 

odpovídá: starosta 

úkol č. 7/13. 9. 2023 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 4, proti 0, zdrželi se 2. 

 

 

8. Návrh vyhlášky o místních poplatcích 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek.  

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov  

nemá připomínek k návrhu vyhlášky o místních poplatcích 

 

ukládá starostovi sdělit usnesení ZMČ Odboru rozpočtu a financování Magistrátu města Brna 

 

termín: do 30. 9. 2023 

odpovídá: starosta 

úkol č. 8/13. 9. 2023 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

9. Žádost o dotaci na rekonstrukci požární zbrojnice Brno-Útěchov 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

V rozpravě vystoupil doc. JUDr. Zdeněk Dufek, Ph.D. Zeptal se na stav zpracování projektové 

dokumentace nové hasičské zbrojnice. 

Starosta odpověděl, že zpracovávání dokumentace probíhá dle smlouvy, již se uskutečnila   

jednání se zpracovatelem, proběhne jednání se sousedy stavby. 

 

Zástupce hasičů a občan městské části P. O. doplnil informace k žádosti o dotaci na 

rekonstrukci zbrojnice. Vysvětlil, že je třeba žádat opakovaně, v horizontu dvou až tří let je 

možno očekávat přidělení dotace. K samotné dokumentaci uvedl, že vyvstala potíž 



s umístěním zbrojnice na pozemek tak, aby hasičská auta mohla vyjíždět, neboť došlo ke kolizi 

se sousedními stavbami. Bude proto třeba zahájit jednání se sousedy. Na dotaz doc. Zdeňka 

Dufka upřesnil, že sousední stavby zasahují na pozemek města, na němž má stát nová 

zbrojnice. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

a) souhlasí s podáním žádosti městské části Brno-Útěchov o dotaci v rámci programu Dotace 

pro jednotky SDH obcí pro rok 2024 na projekt „Rekonstrukce požární zbrojnice Brno-

Útěchov“ 

 

b) souhlasí v případě vyhlášení dotačního titulu prostřednictvím Jihomoravského kraje 

s podáním žádosti městské části Brno-Útěchov v rámci programu Individuální dotace JMK 

2024 na projekt „Rekonstrukce požární zbrojnice Brno-Útěchov“ 

 

ukládá starostovi sdělit usnesení ZMČ Odboru implementace evropských fondů Magistrátu 

města Brna 

 

termín: 18. 9. 2023 

odpovídá: starosta 

úkol č. 9/13. 9. 2023 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

10. Zápis ze zasedání finančního výboru 

 

Zprávu zpracoval a předkládá předseda finančního výboru RNDr. Luděk Zahradníček. 

 

Bez připomínek. 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov  

bere na vědomí zápis ze zasedání finančního výboru dne 4. 9. 2023 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

11. Plnění úkolů 

 

Zprávu zpracoval tajemník PaedDr. Ladislav Filipi a předkládá starosta. 

 

Bez připomínek. 

 



Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

bere na vědomí plnění úkolů č. 7/21. 6. 2023, 8/21. 6. 2023, 8a/21. 6. 2023, 9/21. 6. 2023, 

9a/21. 6. 2023, 10/21. 6. 2023, 11/21. 6. 2023, 12/21. 6. 2023 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

 

12. Různé, diskuse, závěr 

 

Starosta informoval zastupitele, že se do diskuse přihlásilo několik občanů. 

 

Jako první vystoupil občan městské části A. H. Uvedl, že obsluhuje sběrný dvůr odpadů 

v Adamovské ulici a uklízí v městské části. Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., si na něj 

stěžoval u jeho zaměstnavatele, společnosti SAKO Brno, pro jeho údajné nevhodné chování, 

opuštění pracoviště v pracovní době a na to, že jej fotil. A. H. konstatoval, že tím doc. Dufek 

poškodil jeho jméno, a požadoval od něj omluvu – buď přímo na tomto zasedání 

zastupitelstva, nebo do 30 dnů na internetových stránkách volebního uskupení Útěchov jinak. 

Současně požádal doc. Dufka, aby složil mandát zastupitele. Dodal, že v odpovědi na zmíněnou 

stížnost dala společnost SAKO Brno za pravdu jemu, nikoliv doc. Dufkovi. Na dotaz 

místostarostky JUDr. Šárky Cechové, týkající se dané stížnosti, p. A. H. vyzval doc. Dufka, aby 

přečetl stížnost a odpověď na ni. Pakliže se tak nestane, zveřejní tyto dokumenty sám. 

 

Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., odpověděl, že jeho verze celé události se liší od 

interpretace p. A. H. Uvedl, že nesl odpad do sběrného střediska, přitom si všiml stavebního a 

demoličního opadu pod „ekodvorem“ a z výukových důvodů si tento odpad vyfotil. P. A. H. jej 

začal fotografovat a napadat. Požádal tedy A. H., aby toho zanechal a pořízené fotografie 

vymazal. Stěžoval si na chování p. A. H. jeho zaměstnavateli, společnosti SAKO Brno. Sdělil, že 

v odpovědi společnost SAKO Brno nedala za pravdu ani jedné straně sporu, protože celá 

událost se odehrála beze svědků. Doc. Z. Dufek konstatoval, že za napadeného se považuje 

sám. 

 

Zastupitelka Mgr. Hana Krivdová se otázala, proč se osobní spor dvou občanů řeší 

prostřednictvím společnosti SAKO Brno a na jednání ZMČ. 

 

P. A H. dodal, že ve volebním programu sdružení Útěchov jinak byla zdůrazněna bezpečnost. 

Pracoviště opouští opakovaně, aby v jeho okolí uklidil, často po zlodějích. 

 

Do diskuse se zapojil i starosta. Sdělil, že doc, Dufek se v dané věci obrátil i na něj, aby přiměl 

p. A. H. vymazat příslušné fotografie z telefonu. Dodal, že jde o zbytečný konflikt. 

 

V rozpravě dále vystoupila občanka městské části M. V. Uvedla, že k zimní údržbě komunikací 

se již nebude vracet, neboť věc již zastupitelstvo projednalo. Doplnila, že dle odpovědi Odboru 

dopravy Magistrátu města Brna je do výměry komunikací, na jejichž údržbu dostává městská 



část od města příspěvek, zahrnuta i výměra soukromých účelových komunikací. Další její 

připomínka se týkala závory v ulici Rozcestí. Uvedla, že tato závora není zákonnou překážkou 

bránící vjezdu vozidel, jak dle jejích slov nesprávně uvedl tajemník úřadu v odpovědi na žádost 

o informaci dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím. Ve své třetí 

připomínce se kriticky vyjádřila k připravované úpravě okolí památníku v ulici Adamovské za 

61 000 Kč. Sdělila, že zastupitelka Mgr. Hana Krivdová slíbila, že okolí památníku upraví a že se 

o něj bude starat. Dotyčná úprava za 61 000 Kč proto představuje zbytečné utrácení peněz. 

 

Na poslední připomínku odpověděla zastupitelka Mgr. Hana Krivdová. Vysvětlila, že v případě 

úpravy okolí památníku, o kterém hovoří pí M. V., šlo jen o provizorní úpravu kvůli rekonstrukci 

hasičské zbrojnice, neboť nebylo známo, zda stavba nezasáhne do prostoru památníku. Nyní 

znalost projektové dokumentace hasičské zbrojnice už umožňuje ucelenou a odbornou úpravu 

okolí památníku. Dodala, že cena prací je přiměřená. 

 

Občanka městské části pí L. požádala o zařazení části ulice Včelařské, která se v zimě 

neudržuje, mezi udržované komunikace. 

 

Starosta v souvislosti s údržbou soukromých účelových komunikací sdělil, že v minulosti jej 

bývalý vedoucí Odboru kontroly Magistrátu města Brna upozornil, že údržba soukromých 

komunikací z prostředků městské části by mohla být brána jako neoprávněné použití 

veřejných prostředků. 

 

Občanka městské části pí D. K. sdělila, že nesouhlasí, aby městská část ošetřovala soukromé 

komunikace. 

 

Občanka městské části pí J. N. sdělila, že podporuje zimní údržbu soukromých komunikací 

z prostředků městské části. Dále upozornila, že v době od 7 do 7.45 hodin jezdí autobusy, 

kterými cestují děti do školy, už z Vranova přeplněné, takže v Útěchově je již obtížné do nich 

nastoupit. Je třeba dotázat se Dopravního podniku města Brna, zda by bylo možné v tuto dobu 

spoje posílit např. zařazením kloubových autobusů.  

Starosta přislíbil prověřit možnost posílení spojů. 

 

Občanka městské části A. N. upozornila, že v ulici Mladé, která je obytnou zónou, nedodržují 

lidé předepsanou rychlost 20 km v hodině ani přednost zprava. Navrhla instalovat zde před 

křižovatkami retardéry.  

Starosta odpověděl, že v daných místech je zámková dlažba, což z technického hlediska velmi 

komplikuje instalaci retardérů, navíc policie zde bohužel nemůže měřit rychlost. 

 

Starosta dále informoval zastupitele, že pí Miroslava Meluzínová a Mgr. Klára Pelánková již 

nechtějí dále pracovat v sociální komisi. Do komise proto jmenoval pí Ivanu Patákovou jako 

předsedkyni a pí Marcelu Drahošovou jako členku. 

 

Občan městské části p. N. se zeptal, co bude s bývalou restaurací Za Sedmero. Starosta 

odpověděl, že zatím zde bude obchod. 



 

Zastupitel Petr Holík poděkoval za opravenou silnici v Adamovské ulici, konstatoval však, že se 

zde jezdí rychle, je proto třeba požádat Policii ČR o měření rychlosti. V tomto ohledu předložil 

návrh usnesení: 

 

Usnesení: 

ZMČ Brno-Útěchov 

ukládá starostovi pro zvýšení bezpečnosti v městské části oslovit Policii ČR, aby prováděla 

dopravní policie pravidelné kontroly s mobilním radarem na ulici Adamovská okolo hřiště a na 

silnici vedoucí do Adamova 

 

Hlasování: přítomno 6 členů, pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Občanka městské části M. V. sdělila, že má výsledky z měření radarů ve Vranově – projede 

tudy 4 až 6 tisíc aut denně. Jedná se však o výsledky z jiné obce, nikoliv z naší městské části. 

 

Zastupitel Petr Holík se vrátil k vystoupení p. A. H. Uvedl, že není nic špatného na tom, když si 

doc. Dufek fotil odpad. Srovnal také ochotu obsluhy „ekodvora“ v Soběšicích – tamní obsluha 

je velmi vstřícná a ochotná kdykoliv pomoci – na rozdíl od p. A. H. 

P. A. H. odpověděl, že k nikomu se nechová nevhodně a že těm, kteří to potřebují, pomáhá. 

 

Přítomný občan J. K. dodal, že v útěchovském „ekodvoru“ je vždy, když je tam p. A. H., pořádek 

a uklizeno, což neplatí, když p. A. H. po dobu nepřítomnosti zastoupí někdo jiný. 

 

Zastupitel RNDr. Luděk Zahradníček konstatoval, že doc. Dufek si stěžoval, že byl bez souhlasu 

fotografován. Přitom na ustavujícím zasedání zastupitelstva městské části fotil syn doc. Dufka, 

na zasedání v budově úřadu městské části zase fotografoval p. I. D.  V obou případech se tak 

dělo bez souhlasu fotografovaných. 

Doc. JUDr. Ing. Zdeněk Dufek, Ph.D., upozornil, že pořizování obrazových a zvukových záznamů 

ze zasedání zastupitelstva je možné, což dokládá několik judikátů. Doplnil, že napadeným byl 

v dotyčném konfliktu s p. A. H. on sám, nikoliv p. A. H. Protože p. A. H. kandidoval ve volbách 

do zdejšího zastupitelstva na stejné listině jako starosta, požádal též starostu o zásah. 

 

Starosta se po tomto vystoupení rozhodl ukončil zasedání zastupitelstva. Doc. JUDr. Ing. 

Zdeněk Dufek, Ph.D., upozornil, že má připraveno několik podnětů týkajících se městské části 

a chce je přednést.  

Starosta požádal, ať mu tyto podněty zašle e-mailem, omluvil se pro zdravotní indispozici a 

zasedání zastupitelstva ukončil.  

 

Zasedání ZMČ Brno-Útěchov dne 13. 9. 2023 ukončil starosta v 18.23 hodin. 

 

V Brně dne 18. 9. 2023 



 

 

 

 

                                                                                                                            

 

                                                                                                                                ……………………………….. 

                                                                                                                                 PhDr. Zdeněk Drahoš 

                                                                                                                                            starosta 

 

 

 

 

                                                                                                                              

…………………………………….                                                                               ………………………………………                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

JUDr. Šárka Cechová                                                                                            Mgr. Hana Krivdová 

 

 

 

 

 

Přílohy: 

1x svolánka 

1x presenční listina 

1x zápis  

materiály k jednotlivým bodům programu 

 


